
in " {n l TV ,~ _,ji~ l 

'1":., 'llSCHÓWEK Protokół nr 40/2021 Komisji Ochrony Środowiska 

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy, które odbyło się w dniu 01 grudnia 2021 r. w 
sali konferencyjnej CIS. 

Przewodniczący posiedzenia - Jan Drzazgowski Przewodniczący Rady Gminy 

Obecni - radni, członkowie poszczególnych Komisji w liczbie 14 osób. Nieobecna radna 
Małgorzata Lewczuk, Przewodnicząca Komisji Oświaty. 

Ponadto udział wzięli: 

Wójt Dariusz Bielecki, z-ca Wójta Mariusz Łempicki, Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska, 

Sekretarz Gminy Bożena Śliwińska, Kierownik Wydziału GNG Wanda Karabin, Kierownik OPS 
Grażyna Drzazgowska. 

Lista obecności wszystkich uczestników spotkania z własnoręcznymi podpisami - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Tematy posiedzenia: 

1. Omówienie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Pomiechówek z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa wart. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
rok 2022. 

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek na 
rok 2022. 

3. Omówienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pomiechówek na lata 2022-2032. 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu w Pomiechówku na czas dłuższy niż trzy lata. 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu w Kosewie na czas dłuższy niż trzy lata. 

6. Omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Pomiechówek do 

Lokalnej Grupy Działania Zalew Zegrzyński. 

7. Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/146/2016 Rady Gminy 

Pomiechówek z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy, za wysługę lat, nagród oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia, a także szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania 

dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Pomiechówek. 

8. Omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących 

sołtysom z terenu gminy Pomiechówek. 

9. Omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Pomiechówek. 
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10. Omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad 
wypłacania diet radnym Gminy Pomiechówek. 

11. Sprawy różne. 

Ad.1 

Kierownik OPS Grażyna Drzazgowska omówiła projekt uchwały w sprawie programu 
współpracy Gminy Pomiechówek z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa wart. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i 
o wolontariacie na rok 2022. 

Program określa: 

1) cel główny i cele szczegółowe, 

2) zasady współpracy, 

3) zakres przedmiotowy, 

4) formy współpracy, 

5) priorytetowe zadania publiczne, 

6) okres realizacji programu, 

7) sposób realizacji programu, 

8) wysokość środków planowanych na realizację programu, 

9) sposób oceny realizacji programu, 

10) informacje o sposobie tworzenia programu oraz o przebiegu konsultacji, 

11) tryb powoływania oraz zasady działania komisji konkursowych do opiniowania ofert 

w otwartych konkursach ofert. 

Program współpracy Gminy Pomiechówek z organizacjami pozarządowymi stanowi element 

polityki społeczno-finansowej gminy. Jego zadaniem jest kształtowanie demokratycznego ładu 

społecznego w środowisku lokalnym poprzez partnerstwo między administracją samorządową 

i organizacjami pozarządowymi. Umacnianie lokalnych działań, stwarzanie warunków do 

powstania inicjatyw i struktur funkcjonujących na rzecz społeczności lokalnych. Zwiększenie 

sektora obywatelskiego na kreowanie polityki społecznej w gminie. Poprawa jakości życia 

poprzez pełniejsze zaspakajanie potrzeb społecznych oraz udział zainteresowanych podmiotów 

przy tworzeniu programu współpracy. Umożliwienie organizacjom pozarządowym 

indywidualnego wystąpienia z ofertą realizacji projektów konkretnych zadań publicznych, które 

obecnie prowadzone są przez samorząd. 

Wysokość środków finansowych przeznaczonych na realizację zadań objętych niniejszym 
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Programem określi uchwała budżetowa Rady Gminy Pomiechówek na 2022 rok, aczkolwiek 

uchwalona kwota może ulec zmianie w trakcie roku budżetowego. Planowana kwota to 

225000 zł. 

Pytań, uwag do tematu nie wniesiono. 

Ad. 2 i3 

. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Pomiechówek na rok 2022 

oraz Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Pomiechówek na lata 2022-2032 omówiła 
Skarbnik Gminy Kamila Gronczewska. 

Rozpoczęła od przedstawienia dochodów na 2022 rok. 

Planowane dochody w kwocie 92 267 542,00 zł, w tym: 

- dochody bieżące 56416 137,86 zł, 

- dochody majątkowe 35 851 404,14 zł 

Na dochody bieżące składają się dotacje celowe na zadania własne Gminy, te które zostały 

przekazane przez Wojewodę na zadania z tytułu pomocy społecznej oraz na zadania zlecone, 

wpływy z tytułu podatków i opłat, wpływy z usług, udział we wpływach z podatku 

dochodowego od osób fizycznych i od osób prawnych, subwencje. 

jeżeli chodzi o stronę dotyczącą podatków i opłat, których wysokość jest regulowana Uchwałą 

Rady Gminy, to w porównaniu z rokiem 2021 będzie wzrost przy wpływach z podatku od osób 

prawnych o kwotę 212 000,00 zł i od osób fizycznych 251 000,00 zł. jeżeli chodzi o zadania 

zlecone, wydatki są dostosowane do wysokości dotacji, które na ten cel są przekazywane oraz 

dotacje na zadania własne z tytułu pomocy społecznej. Tutaj też zachodzi potrzeba 

zabezpieczenia wkładu własnego minimum 20%. 

jeżeli chodzi o wysokości dotyczące udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych sytuacja jest taka, że ten podatek w porównaniu do roku 2021 obniżył się o kwotę 

..,/ 606 585,00 zł, zgodnie z założeniami nowej ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego, gdzie zostały wprowadzone rozwiązania dot. programu "Polski Ład", stąd to 

zmniejszenie nastąpiło. Gmina nie uzyskała planowanego wzrostu i jeszcze dodatkowo te 

środki zostały pomniejszone. Szacuje się, że jest to około 1 mln zł mniej niż wynikało to z 

poprzednich założeń ustawowych, które obowiązują do końca bieżącego roku. 

Jeżeli chodzi o poziom subwencji oświatowej, to jest ona wyższa 0201 678,00 zł od subwencji, 

która została przekazana w 2021 roku. 

Pozostałe pozycje dotyczące dochodów bieżących, czyli dochodów własnych Gminy są na 

poziomie roku 2021 zgodnie z przewidywanym wykonaniem na dzień 31 grudnia br. oparte o 

bieżące sprawozdania z wykonania budżetu. 

W pozycji dochodów pojawiła się także kwota dotycząca wpływów z tytułu opłaty adiacenckiej. 

Jest to kontynuacja działań, które dotyczą zakończenia realizacji inwestycji na terenach 

inwestycyjnych POM - INWEST w związku ze wzrostem wartości nieruchomości związaną z 
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oddaną infrastrukturą wodociągową i drogową do użytkowania. Trwa etap procesów 
formalnych, wydawania decyzji i stąd ten plan dochodów 2022 roku się pojawił. To kwota 
6 271 000,00 zł. 

Ponadto w 2022 roku są zaplanowane wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 

czyli sprzedaży nieruchomości gminnych. Pozycja ta będzie korygowana przy autopoprawce 
lub po bilansie w marcu przyszłego roku, ponieważ przewiduje się sprzedaż w 2022 roku, ale 
jeszcze też część sprzedaży z roku 2021 w kwocie 600 000,00 zł. 

Dużą pozycją w uchwale budżetowej na 2022 rok po stronie dochodów majątkowych stanowią 
dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków z budżetu UE, 
ponieważ na 2022 rok jest kumulacja zadań inwestycyjnych związanych z mobilnością, zadań 

na terenach inwestycyjnych POM - INWEST. Stąd taka wartość tej dotacji. 

Rok 2022 strona wydatkowa. 

Ogólnie po stronie wydatkowej zostały zabezpieczone wszystkie obligatoryjne zadania własne 

gminy, które obligatoryjnie należy realizować. Na podstawie wniosków złożonych przez 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz kierowników wydziałów Urzędu Gminy, zostały 

zabezpieczone zadania statutowe gminy i jej jednostek. 

Po dokonaniu tych wszystkich założeń sytuacja wygląda następująco: 

- oświata, wzrost wydatków przewidywanych na rok 2022 w stosunku do wydatków z roku 

2021 - 1 313636,45 zł, przy wzroście subwencji oświatowej 212 000,00 zł. 

Pani Skarbnik Kamila Gronczewska przedstawiła dane dotyczące stosunku wzrostu kosztów 

do subwencji oświatowej, biorąc pod uwagę tempo wzrostu tej subwencji do tempa wzrostu 

wydatków. Porównując rok 2020 i 2021 tempo wzrostu subwencji oświatowej to 6,11 %, 

natomiast tempo wzrostu wydatków to 7,34 zł. Różnica miedzy tymi dwoma wielkościami 

wynosi 1,23%, czyli wydatki o 1,23% szybciej rosły w stosunku do subwencji oświatowej. 

Natomiast rok 2021 i 2022 w tym zestawieniu pokazuje, że tempo wzrostu subwencji 

oświatowej wyniosło 1,48%, natomiast tempo wzrostu wydatków 5,32%. Różnica między 

tempem wzrostu dochodów i wydatków wynosi 3,84%. Widać tendencję rosnącą jeżeli chodzi 

o stronę wydatkową, że strona dochodowa nie nadąża nad stroną wydatkową. 

Następna pozycja to pomoc społeczna. Dotacje i wkład własny gminy stanowią wzrost w 

stosunku do 2021 roku o kwotę 226232,41 zł. To ma swoje odzwierciedlenie m.in. w tym, że 

już od 1 czerwca 2022 r. zadania związane z programem 500+ nie będą realizowane przez 

Gminę. Część kosztów, które Gmina ponosiła w związku z zatrudnieniem czy innymi 

bieżącymi wydatkami była refundowana w ramach obsługi tego programu. W związku z tym, 

że zmniejszył się procent na obsługę tego programu od stycznia do maja. Po drugie to, że 

koszty te pozostają już stałe bez refundacji. 

Administracja publiczna - wzrost o 12 220,00 zł w porównaniu z ubiegłym rokiem. 

Jeżeli chodzi o porównanie roku 2021 i 2022 p.5karbnik wyjaśniła, że wypracowana nadwyżka 

między dochodami własnymi stałymi gminy, a wydatkami własnymi stałymi stanowi o sytuacji 

finansowej poszczególnych jednostek samorządu terytorialnego. Na dzień dzisiejszy ta 
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nadwyżka wynosi 3 900 000,00 zł a w roku 2022 jest to kwota 600 000,00 zł. Po 

przeanalizowaniu tego p.5karbnik stwierdziła, że w głównej mierze miał wpływ na to wzrost 

wydatków nieproporcjonalnie do dochodów na zadania oświatowe, brak zwiększonych 
wpływów z tytułu udziału z wpływów w podatku dochodowym od osób fizycznych, rosnące 
koszty po stronie wydatkowej, które służą zabezpieczeniu obligatoryjnych wydatków w 

Urzędzie Gminy, jednostkach organizacyjnych, instytucjach kultury. Po analizie stwierdzono, 
że nic nie wskazuje na to, żeby jakakolwiek z przedstawionych pozycji nie miała swojego 
odzwierciedlenia w rzeczywistości. 

Pytania: 

Radna Iwona Sagatyńska nawiązując do informacji w sprawie malejącej różnicy nadwyżki tego 
roku do następnego, zapytała czy nie ma zagrożenia stabilności w spłacie zobowiązań, które 

ma Gmina. 

Skarbnik Kamila Gronczewska odpowiedziała, że nie, bo jest jeszcze rozwiązanie przyjęte 

przez ustawodawcę, gdzie zmieniły się zasady wyliczania art.243, gdzie można sobie wybrać 

okres 7 letni do wyliczenia, który jest korzystniejszy niż 3 letni, żeby uwzględnić te nadwyżki, 

które były do 7 lat wstecz. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe to na rok 2022 zaproponowano 

kontynuację zadań, które wynikają z podpisania umów wieloletnich na te zadania, czyli 

mobilność, zadania w Strefie i tężnia w Gminie Pomiechówek. Biorąc pod uwagę te 

możliwości, które Gmina pozyskała inwestując w Strefie jak należności z tytułu opłaty 

adiacenckiej. Budżet został zbilansowany po stronie dochodowej i wydatkowej i jeszcze 

została nadwyżka, która pozwala zrealizować wydatki inwestycyjne, czyli pokryć wkład własny. 

Na dzień składania projektu budżetu na 2022 jest to budżet nadwyżkowy. P. Skarbnik 

powiedziała też o autopoprawce, która zostanie złożona z tego -względu, że zostały jeszcze 

przyznane środki na zadania wodociągowe i kanalizacyjne w kwocie ponad 1 600 000,00 zł. Te 

środki do 3 grudnia br. czyli do piątku powinny już być do Gminy przekazane. W 

autopoprawce będą one ujęte do rozliczenia w roku 2022. Kwota ta jest przeznaczona ogólnie 

na zadania wodociągowe i kanalizacyjne, będzie przygotowana propozycja realizacji tych 

zadań w momencie zatwierdzenia budżetu w grudniu poprzedzonego autopoprawką. 

Pani Skarbnik odpowiedziała radnej Dorocie Młyńskiej - Marcinowskiej, że w projekcie 

budżetu na 2022 rok są uwzględnione kwoty wynikające z podwyżek podatków, zadań 

oświatowych i inne. 

Więcej pytań, uwag nie zgłoszono. 

Ad.4iS 

Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Geodezji i Planowania Przestrzennego 

Wanda Karabin omówiła projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy gruntu w Pomiechówku na czas dłuższy niż 

trzy lata i projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy gruntu w Kosewie na czas dłuższy niż trzy lata. 
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Pierwszy projekt uchwały dotyczy przedłużenia umowy dzierżawy na grunt w Pomiechówku, 

który znajduje się na terenie oczyszczalni ścieków i jest przeznaczony pod maszt telefonii 
komórkowej. 1 O-letnia umowa dzierżawy dobiega końca, a jej przedłużenie może być tylko za 

zgodą Rady Gminy. Za grunt o powierzchni 100m2 pobierany jest czynsz dzierżawny w 
wysokości 23 000,00 zł rocznie. 

Drugi projekt uchwały dot. przedłużenia umowy dzierżawy we wsi Kosewo przy 

ul.Obwodowej. Jest to grunt rolny o powierzchni 58 arów, za hydrofornią, siedliskami 

rolniczymi. Jest dzierżawiony przez mieszkańca wsi Kosewo pod uprawy jednoroczne, na tym 
terenie prowadzi pasiekę pszczół. Za grunt rolny rocznie pobierany jest czynsz 1500 zł plus 

podatki. 

Radny Andrzej Górecki zapytał, czy czynsz będzie zwiększony, czy zostanie na tym samym 

poziomie. 

Wanda Karabin odpowiedziała, że jeżeli będzie zgoda Rady Gminy na przedłużenie dzierżawy 

to stawkę czynszu ustala Wójt Gminy. 

Ad.6 

Omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Pomiechówek do Lokalnej 

Grupy Działania Zalew Zegrzyński. 

Wójt Dariusz Bielecki poinformował, że Gmina Pomiechówek jest członkiem Stowarzyszenia 

Zielone Mosty Narwi, które swoją działalnością obejmuje teren gminy Pomiechówek, Nasielsk 

oraz Gminy powiatu pułtuskiego. Od kilku lat Gmina nasza aktywnie działa w ramach tego 

Stowarzyszenia. Współpraca ta oceniana jest pozytywnie. W następnej perspektywie unijnej 

przyszedł moment zmiany członkostwa Gmin do poszczególnych LGD. Jest propozycja 

przejścia Gminy do LGD "Zalew Zegrzyński". Wynika to z kilku przesłanek, pierwsza 

podstawowa to taka, że jest to obszar metropolitarny warszawski, którym objęta jest także 

Gmina Pomiechówek. Przechodząc do tego Stowarzyszenia Gmina będzie w jednym obszarze 

wsparcia unijnego z innymi gminami podwarszawskimi. Pozostając w LGD "Zielone Mosty 

Narwi" Gmina Pomiechówek i Gmina Nasielsk wchodzi w obszar metropolitarny Warszawy, a 

pozostała część LGD to teren pułtuski, czyli poza Warszawą. Podjęcie współpracy i wejście do 

LGD "Zalew Zegrzyński" przynosi efekt w postaci sąsiedztwa z Powiatem Legionowskim. 

Będzie wiele wspólnych zadań realizowanych w obszarze metropolitarnym Warszawy jak 

transport, świadczenie usług różnego rodzaju. Będzie to wspólny obszar i co ważne już teraz 

jest pisana Strategia Rozwoju dla tego obszaru. Odbywają się już spotkania. Gmina do końca 

2023 roku będzie nadal w ramach Stowarzyszenia "Zielone Mosty Narwi", do końca 

perspektywy unijnej, czyli jeszcze 2 lata. Będzie to okres przejściowy. Od następnej 

perspektywy unijnej czyli od 2024 roku nastąpiłoby przejście Gminy do nowego LGD. Wójt 

dodał, że LGD "Zalew Zegrzyński" korzystało ze wsparcia na tzw. działanie "ryby". Jest to 

dodatkowy budżet na zagospodarowanie rybołówstwa. Nie jest do końca pewne czy LGD 

"Zalew Zegrzyński" w następnej perspektywie te środki uzyska, ale spełnia warunki, żeby je 

otrzymać. Jeżeli chodzi o składkę w ramach "Zielone Mosty Narwi" nie ma już wsparcia na 

funkcjonowanie LGD, więc do końca 2023 r. ta stawka będzie zwiększona. Jest ona planowana 
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ok. 20000,00 zł na najbliższe 2 lata. W LGD "Zalew Zegrzyński" przez te 2 lata składka byłaby 

na poziomie minimalnym, a od 2024 byłaby to już składka taka jak dla każdej Gminy 

członkowskiej, czyli na poziomie 10-15 tys. zł. W nowym LGD Gmina Pomiechówek przez 

najbliższe 2 lata byłaby członkiem wspierającym, a w LGD "Zielone Mosty Narwi" status 

członkostwa nie zmienia się do końca obecnej perspektywy unijnej. 

Ad.7 

Sekretarz Gminy Bożena Śliwińska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/146/2016 Rady Gminy Pomiechówek z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, za wysługę lat, nagród oraz niektórych innych 

składników wynagrodzenia, a także szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Pomiechówek. 

Poinformowała, że z inicjatywy Wójta Gminy został przygotowany projekt uchwały 

zmieniającej dodatek za wychowawstwo w przedszkolu. Na początku tego roku została 

podjęta uchwała zwiększająca dodatek dla nauczycieli w szkołach podstawowych, wynikająca z 

ustawy. Nauczyciele wychowania przedszkolnego nie byli objęci ta ustawą, decyzja w tej 

sprawie zależna jest od Samorządu na danym terenie. Wobec powyższego została 

przygotowana propozycja zwiększenia stawki dodatku za wychowawstwo w przedszkolu w 

wys. 300 zł. Dotychczas było 150 zł. Projekt takiej uchwały wymaga uzyskania opinii Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, która jest pozytywna. 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Ad.8 

Omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługujących sołtysom z 

terenu gminy Pomiechówek. 

Wójt Dariusz Bielecki poinformował, że proponuje podniesienie diety dla sołtysów z 200 do 

350 zł miesięcznie. Dla porównania podał diety sołtysów w gminach sąsiednich. Wynika z tego, 

że są one niższe niż w naszej Gminie. 

Pytań, dyskusji nie było. 

Ad.9 

Sekretarz Gminy Bożena Śliwińska omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Pomiechówek. Poinformowała, że po 3 latach obowiązywania 

Rozporządzenia płacowego w Samorządzie z 2018 roku przestaje ono obowiązywać. 

Rozporządzenie to obcięło wójtom, burmistrzom, prezydentom uposażenie o 20%. We 

wrześniu tego roku rozpoczęły się prace w kierunku podwyższenia pensji dla tych osób. 

Najpierw uczyniono to nowelizacją z 17.09.2021 r. ustawy o pracownikach samorządowych, 
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gdzie podniesiono z 12 525,94 zł brutto do 20 041,50 zł brutto wynagrodzenie wraz z 

dodatkami. Kolejny krok zrobiła Rada Ministrów, która w Rozporządzeniu płacowym z 

października tego roku podniosła uposażenie samorządowców o 60%. Ten wzrost ma nastąpić 
dla zatrudnionych na podstawie wyboru z dniem 1 sierpnia 2021 r. Wraz z podwyżką dla 
Włodarzy w Rozporządzeniu przewidziano podwyżki zarobków dla pracowników 
zatrudnionych na podstawie powołania. Podniesiono też pobory dla zatrudnionych na umowę 

o pracę. Rozporządzenie modyfikuje także zasady naliczania dodatku specjalnego dla wójtów, 
burmistrzów, prezydentów miast. Po zmianach ten dodatek wynosi 30% sumy wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego. Dotychczas było to w przedziale od 20 do 40%. W 

ustawie o pracownikach samorządowych art.37 ust. 2 pkt 4 wprowadzono nowe pojęcie jakim 

jest minimalne wynagrodzenie zatrudnionych na podstawie wyboru. To wynagrodzenie ma 

charakter gwarancyjny, poniżej tej kwoty nie może być ustalone. Z przeprowadzonej analizy 

wynika, że dotychczasowe wynagrodzenie wójta nie pokrywa się nawet z minimalnym 

poziomem wynagrodzenia na danym szczeblu samorządu. Wobec powyższego przygotowano 

projekt uchwały ustalającej wynagrodzenie Wójta Gminy Pomiechówek Dariusza Bieleckiego. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie było. 

Ad.10 

Sekretarz Gminy Bożena Śliwińska omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia zasad wypłacania diet radnym Gminy Pomiechówek. 

Poinformowała, że przedstawiony projekt zakłada zwiększenie diet dla radnych, którzy zostali 

również objęci podwyżkami wynikającymi z ustawy z dnia 17 września br. o zmianie ustawy o 

wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych 

ustaw. Zgodnie ze znowelizowaną ustawą wysokość diety przysługującej radnemu nie może 

przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 2,4 krotności kwoty bazowej ustalonej w ustawie 

budżetowej dla osób zajmujących stanowiska państwowe. Kwota bazowa wynosi 1 789,42 zł. 

Natomiast w Gminie poniżej 15 tys. mieszkańców, czyli takiej jak nasza, dieta radnego nie 

może przekroczyć w ciągu miesiąca łącznie 50% maksymalnej wysokości diety, czyli 2 147,30 

zł. W przedłożonym projekcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet radnym 

naszej gminy proponuje się dietę dla przewodniczącego rady gminy 2100 zł, dla 

wiceprzewodniczących rady i przewodniczących komisji 2000 zł i dla radnego 1800 zł. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie było. 

Ad.11 

Przedstawiono i omówiono analizę oświadczeń majątkowych gminy za 2020 r. pracowników 

samorządowych zobowiązanych do złożenia oświadczeń oraz radnych gminy. 

Analiza taka zostanie również przedstawiona na najbliższej sesji Rady Gminy. 
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Wójt Gminy Dariusz Bielecki zabrał głos nawiązując do przedstawionego projektu budżetu 
Gminy na 2022 rok. Podkreślił, że intensywny rozwój gminy pod względem inwestycji przynosi 
korzyści w postaci dochodów do budżetu. Zaczynają wpływać pieniądze z opłaty adiacenckiej 
w Strefie oraz podatki. Dzięki temu Gmina będzie przechodzić łagodniej trudny czas związany 

z podwyżkami na wszystkie media. Jeżeli chodzi o wydatki w pierwszej kolejności 
zabezpieczane są zadania obligatoryjne oraz związane z podpisanymi umowami. Do budżetu 

zostaną wprowadzone środki na zadania wodociągowo - kanalizacyjne z dotacji w wys. 5 mln 
zł. W ramach tej kwoty zostaną zrealizowane niezbędne zadania wodociągowe oraz rozpoczną 

. się inwestycje kanalizacyjne. Duże oszczędności w budżecie przynosi wykonywanie prac przez 

pracowników Spółki gminnej. Dzięki temu możliwe jest przeznaczenie kolejnych kwot na 

następne zadania. 

Więcej nikt nie zabierał głosu. 

Na tym zakończono wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska: 

Iwona Sagatyńska 

9 


